
 

  

 
 
 
 
Inspraakreactie van Martin Cnossen n.a.v. agendering Taxibeleid in Leeuwarden, 4 juni 2025: 
 
Taxi’s vormen een essentiële schakel in het vervoerssysteem van een stad of regio. Zeker in  
de avonduren is er op veel plekken geen alternatief openbaar vervoer beschikbaar. Daarom is  
het belangrijk dat een taxirit voor iedereen mogelijk is, ook wanneer het korte afstanden betreft.  
Mensen kunnen meerdere redenen hebben om korte afstanden niet per voet af te kunnen leggen  
en deze zijn niet altijd zichtbaar. Dan kan de taxi de enige optie zijn om zelfstandig deel te kunnen 
nemen aan de maatschappij. Dit geldt voor zowel bewoners als bezoekers van Leeuwarden. Het 
weigeren van een rit leidt tot een gevoel van ongastvrijheid, onbehagen of zelfs onveiligheid,  
en dat is helaas soms terecht.  
 
Ook bezoekers of bewoners die net buiten de stad verblijven, moeten de stad goed en veilig kunnen 
bezoeken en weer terug kunnen komen. Die locaties zijn namelijk niet altijd goed aangesloten op het 
openbaar vervoer. Ook hier zijn taxi’s vaak de enige optie. Het is op dit vlak van provinciaal belang 
dat dit goed geregeld is, hoewel deze ritten vaak wel gereden worden vanwege de hogere omzet.  
 
Kortom, taxi’s zijn een voorziening. Het zou daarom niet aan de commerciële afweging van  
de chauffeur moeten worden overgelaten of een rit wel of niet wordt verreden.  
 
Zeker ook uit het oogpunt van gastvrijheid en veiligheid adviseer ik de Gemeente Leeuwarden om 
samen met de taxibedrijven een oplossing te zoeken voor een stabiele beschikbaarheid, en deze  
bij voorkeur in afspraken vast te leggen of - beter nog - als voorwaarden aan een vergunning te 
verbinden. Voor inwoners en voor bezoekers bouwt dat aan een gevoel van gastvrijheid en 
veiligheid. Enorm belangrijk voor leefomgeving of imago voor aantrekken van bezoekers. 
 
Martin Cnossen, 
Directeur-Bestuurder Merk Fryslân 


